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HARJUMAA OMAVALITSUSTE LIIT 
VOLIKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 
 
Keila Terviseradade teenindushoone, Ehitajate tee 13, Keila linn   20. november 2024 
 
Koosoleku algus 10:00, lõpp 13:30 
 
Osalesid volikogu liikmed ja asendusliikmed vastavalt registreerimislehele  
Juures viibisid külalised vastavalt registreerimislehele 

 
1. HOL esimees avas koosoleku ja tutvustas päevakorda. Keila abilinnapea Maret Pärnamets tervitas 

kohalviibijaid.  
 

2. Keila Terviseradade juhatuse liige Tanel Suslov tutvustas Keila Terviseradade hoonet ja tegevust. 
 

3. Rander Süld, Energex OÜ-st ja Saku vallavanem Marti Rehemaa tutvustasid Harku, Saku ja Kiili 
valdade kliima- ja energiakavade koostamise protsessi ja edasisi arenguid. 
 

4. KOVTP haldusest 2025.a ja Eesti Linnade ja Valdade Liidu poolsest teenuse pakkumise võimalusest 
rääkis ELVL asedirektor Rait Pihelgas. ELVL teeb hanke teenuse saamiseks ja jääb keskseks tellijaks. 
Märtsis 2025.a hakatakse juurutama omavalitsuste uusi kodulehti. Vanad lehed toimivad edasi. Kahe 
aasta jooksul lähevad kõik omavalitsused, kes soovivad, uuele platvormile üle. 35 omavalitsust on 
aktsepteerinud uuele platvormile ülemineku. Volikogu töökeskkonnal VOLIS on võimalikud kaks 
alternatiivi.  
 

5. HOL juhatuse liikme valimised. Madis Sarik astus Rae vallavanema kohalt tagasi 19.11.2024, kuid 
jätkab Rae Vallavolikogus. Ühehäälselt otsustati, et Madis Sarik jätkab HOL juhatuse liikmena, 
vaatamata tema vallavanema kohalt tagasiastumisele.  
 
Tallinna Linnavolikogu on nimetanud oma esindaja Kristjan Järvani HOL-i juhatusse. Vastavalt HOL-i 
põhikirjale ja mittetulundusühingute seadusele viidi läbi juhatuse liikme valimine HOL volikogu poolt. 

      Ühehäälselt otsustati:  
5.1 Võtta vastu HOL volikogu 20.11.2024 otsus nr 8 „“Tallinna linna esindaja juhatuse liikmeks 

kinnitamine“. 

6. Siseakadeemia sisejulgeoleku instituudi juhataja Erkki Koort andis ülevaate sise- ja välispoliitilisest 
olukorrast. 
 

7. HOL arengunõunik Tiina Beldsinsky tutvustas Harjumaa liikuvuskava koostamise protsessi ja 
liikuvusanalüüsi tellimist kohaliku ja regionaalse arendusvõimekuse tõstmise meetmest.  

 
8. HOL arengunõunik Tiina Beldsinsky tutvustas Harju maakonna arengustrateegia elluviimise toetuse 

(MATA) vahendite kasutamise tegevuskava 2024-2027 muutmise ettepanekut. 
Otsustati ühehäälselt: 
8.1. Võtta vastu HOL volikogu 20.11 otsus nr 9 „Harju maakonna arengustrateegia elluviimise 
toetuse vahendite kasutamise tegevuskava 2024-2027 muutmine“. 
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9. HOL tegevdirektor Andre Sepp tutvustas HOL-i 2025. a eelarve koostamise protsessi, mh käsitleti 
kultuuri- ja haridusrahade riigipoolse toetuse vähendamist. Otsustati, et laulupeo transpordi 
kompensatsiooni kasutatakse eelproovide ja tänupeo korralduskuludeks. 

 

10. HOL esimees andis teavet HOL juhatuse 11.09.2024 koosolekul arutatust ja otsustatust. 
 

- Harjumaa Aasta Tegija tänusündmus 21.11 Laitse Rallypargis 
- Harjumaa Ball 30.12 Estonias 
- Tallinna ringraudtee eriplaneeringu võimalikust lõpetamisest. 
- Väliskoostöönõuniku ametikoha täitmisest. 
- Järgmine volikogu koosolek toimub Kose vallas. 

 

/ digitaalselt allkirjastatud /     / digitaalselt allkirjastatud /  
 
Andrus Umboja       Külliki Aero  
Koosoleku juhataja      Protokollija  


